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Z A P I S N I K 
 
 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 11. maja 2023, ob 17. uri v 
prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh (sejna soba). 

Prisotni: Valerija Šaško, Igor Ilec, Anton Sever, Marjan Lovrec, Robert Simonič, Branko Horvat, Anton 
Kovačec, Majda Kunčnik, Bojan Murko, Aleksander Koser 

Opravičeno odstotni: Valerija Malek 

Neopravičeno odsotni: / 

Ostali prisotni: Vlasta Tetičkovič-Toplak - županja, Leon, Požar, Sonja Mahorič, Metka Kajzer, Vesna 
Marinič - občinska uprava, mag. Aleksander Lubej, Robert Brkić – medobčinsko redarstvo SOU SP, 
Mojca Šibila Drobnič – ZRS Bistra Ptuj, Beno Toplak – Zavod Ma-kole, Dejan Zorec – SOU SP, Lidija 
Kodrič – računovodkinja OŠ Destrnik-Trnovska vas, snemalec BKTV. 

Sejo je sklicala in vodila Vlasta Tetičkovič-Toplak, županja Občine Destrnik, ki je uvodoma pozdravila 
prisotne na seji in ugotovila, da je ob otvoritvi seje prisotnih 10 svetnikov in da je opravičeno odsotna 
svetnica Valerija Malek. Županja ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski 
svet) sklepčen, zato je lahko občinski svet nadaljeval z delom in veljavno sprejemal odločitve. 
 
Vabilo in pripadajoče gradivo je bilo objavljeno in dostopno na spletni strani Občine Destrnik, prav tako 
je bilo vsem vabljenim posredovano na elektronsko pošto. 

 
Za 3. redno sejo predlaga naslednji DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik; 
2. Pregled in potrditev zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Destrnik; 
3. Informacija o varnostnih pojavih na območju Občine Destrnik za leto 2022; 
4. Ocena in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti Občine Destrnik v letu 2022; 
5. Poslovno in finančno poročilo JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas za leto 2022 in predlog sklepa 

o porabi presežka prihodkov nad odhodki v Vrtcu pri OŠ Destrnik; 
6. Letna poročila javnih zavodov za leto 2022; 
7. Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 2023; 
8. Predlog zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za leto 2022; 
9. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe prevzema vsebine in 

ravnanja z vsebino iz nepretočnih greznic, prevzema blata in ravnanja z blatom iz obstoječih 
greznic ali malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Destrnik; 

10. Predlog Sklepa o neodplačnem prenosu parc. št. 209/2, k. o. Ločič; 
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11. Predlog Sklepa o vzpostaviti statusa javnega dobra, parc. št. 51/2, 76/2, 70/4, 71/3 vse k. o.  
Dolič 

12. Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika v svet zavoda Glasbene šole Karol Pahor Ptuj; 
13. Predlog Sklepa o imenovanju vaških odborov; 
14. Lokacijska preveritev za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del 

enote urejanja prostora »ZN3« za parc. št. 28/8, k. o. Janežovci; 
15. Pobude in vprašanja.  

 
 
Županja odpre razpravo. Ker ni bilo razprave, predsedujoča poda predlog dnevnega reda na glasovanje. 
 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.  
 
Ad. 1.) Predlog zapisnika 2. redne  seje Občinskega sveta Občine Destrnik; 
 
Županja pove, da so bili sklepi sprejeti na 2. redni seji Občinskega sveta, vsi realizirani. 
Županja odpre razpravo. 
 
Anton Kovačec: pove, da bo glasoval proti zapisniku. V javni razpravi proračuna Občine Destrnik za leto 
2023 je v odprti razpravi vložil več predlogov in pripomb, do katerih se županja ni opredelila, kot to 
določa prvi odstavek 93. člen Poslovnika. Županja je obrazložila le nekaj predlogov in pripomb, ni pa 
posredovala pisne obrazložitve vseh zavrnjenih pripomb. Glede izjave svetnice o predlogih opozicijskih 
svetnikov, da naj se zemljišča nasproti gasilskega doma ne proda, meni, da je bila to neprimerna izjava 
in da je bilo nanizanih več možnih namenov uporabe prostora, ne samo igrišče. Prostor bi bil primeren 
tudi za nujno pristajanje reševalnega helikopterja. Za gradnjo stanovanj imamo v občini več drugih 
primernih parcel. 
Branko Horvat: pove, da v občinskem svetu delamo kot da imamo dva poslovnika, enega za županjo in 
drugega za opozicijske svetnike. 
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 1 

- »Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta z dne 17. 2. 2023, 
v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 9 za 1 proti     
 
Ad. 2.) Predlog zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Destrnik; 
 
Županja pove, da je bil sklep sprejet na 1. dopisni seji bil realiziran. Županja odpre razpravo. 
 
Ker ni bilo razprave, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
Sprejme se                                                      Sklep št. 2 

- »Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnika 1. dopisne seje Občinskega sveta z dne 2. 3. 2023.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 3.) Informacija o varnostnih pojavnih na območju Občine Destrnik v letu 2022; 
 
Županja pove, da gre za vsakoletno poročilo o varnostnih pojavnih na območju naše občine, gradivo je 
obravnaval tudi Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Na seji je prisoten poročevalec s strani 
Policijske postaje Ptuj, mag. Aleksander Lubej, ki pove, da generalno so bile varnostne razmere na 
območju občine Destrnik v letu 2022 stabilne in ugodne. Meni, da so s svojim delom  udejanjili svoje 
poslanstvo, da zagotovijo čim večjo stopnjo varnosti ljudi in premoženja. Podatki na področju 
kriminalitete; obravnavali so več kaznivih dejanj kot v primerjalnem obdobju v letu 2021. Obravnavali so 
30 kaznivih dejanj in preiskali 26. Največ kaznivih dejanj je s področja splošne kriminalitete – prednjačijo 
kazniva dejanja s področja premoženja. Na področju javnega reda in miru so obravnavali 39 kršitev, 6 
kršitev manj kot leta 2021. Največ kršitev je s področja Zakona o javnem redu in miru. Kar se tiče 
prometne varnosti je bilo nekoliko več nesreč kot leta 2021; 26 prometnih nesreč - ena je bila s hudo 
telesno poškodbo, enako kot 2021. Glavni razlog je nepravilna stran smer vožnje, neprilagojeno hitrost 
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in neprimerno prehitevanje. Ukrepi policistov na področju cestnega prometa, ugotovili smo nekaj manj 
kršitev kot leto prej. Gre največkrat za prekrške, za katere so izrekli globo. 
 
Županja odpre razpravo. 
 
Branko Horvat: pove, da je bil opozorjen s strani nekaterih občanov, da se je na cesti Ptuj-Lenart precej 
povečal tovorni tranzitni promet, zanj je tu prepovedana vožnja. Poda pobudo, da se nadzor zaostri in 
se opozori te voznike. 
Anton Kovačec: pove, da v poročilu ni zaznati stanja otroškega in mladinskega nasilništva. V zadnjem 
času spremljamo v medijih o nasilništvu v Sloveniji. Sam je bil priča dvema takim dogodkom.  
Aleksander Koser: pove, da so na Svetu za preventivo že temeljito obravnavali to poročilo. Zasledil je 
porast kršitev zakona o prijavi prebivališča in prosi za napotke, kako se naj občani v zvezi s tem zaščitijo. 
 
Mag. Aleksander Lubelj pove, da so sprejeli predlog svetnika Branka Horvata, predlagal bo pomočniku, 
da se nadzor nad tranzitnim prometom poveča. Glede obravnave medvrstniškega nasilja dajejo na 
policiji veliko težo in imajo do tega ničelno toleranco. Zagotovo so zaznani primeri, te kršitve so zajete 
javnem redu, v kolikor gre za neko odgovornost kršitelja, saj otroci do 14 let niso kazensko odgovorni. 
Tej problematiki namenjajo veliko pozornost, tudi s preventivnimi aktivnostmi. Ko govorimo o tem, da se 
tujci prijavljajo brez vednosti lastnika na njegovem naslovu, gre za kaznivo dejanje. Kršitev Zakona o 
prijavi prebivališča je na primer, ko v zakonskem roku ne prijavi spremembe prebivališča. Fiktivna prijava 
prebivališča pa je kaznivo dejanje, tega na območju Občine Destrnik ni.   
 
Valerija Šaško: zanima jo, ali je možna kontrola hitrosti s strani policije na cesti Janežovci-Selce. Kontrol 
hitrosti na tej relaciji ni, razen s strani redarstva, pa še to na točki, kjer se ne razvijejo še večje hitrosti.  
 
Mag. Aleksander Lubelj pove, da bo tudi ta predlog prenesel pomočniku. Ob tem je potrebno, da imajo 
za izvajanje meritev hitrosti primerno mesto.  
 
Igor Ilec: pove, da v poročilu nisem zaznal nobene dejavnosti glede gibanja beguncev oz. migrantov. 
 
Mag. Aleksander Lubelj pove, da te problematike tu ne zaznavamo, saj območje Občine Destrnik ni 
neposredno ob meji.  
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 3 

- »Občinski svet Občine Destrnik se je seznanil z Informacijo o varnostnih pojavih na območju Občine 
Destrnik za leto 2022, v predloženem besedilu.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 4.) Ocena in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti Občine Destrnik v letu 2022; 
 
Županja pove, da prav tako gre za vsakoletno poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti v 
občini. Gradiva sicer ni obravnaval Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ker je gradivo 
prispelo po izvedbi seje Sveta.  
 
Poročevalec Robert Brkič iz Medobčinskega redarstva poda obrazložitev poročila in pove, da enkrat 
letno mora poročati o njihovem delovnem območju vsake posamezne občine. Stanje na območju Občine 
Destrnik je ugodno. Kljub temu so izvajali določene ukrepe tako v mirujočem prometu kot v preventivni 
aktivnosti. Opozori glede problematike e-skirojev, za katere se predvsem mladi ne zavedajo, da gre za 
eno bolj nevarno lahko motorno vozilo. Zanj veljajo določbe, ki se uporabljajo za kolesarje. Lahko ga 
vozi otrok, starejši od 12 let, ki je opravil kolesarski izpit, oziroma oseba starejša od 14 let. Mora 
uporabljati varnostno čelado do 18 leta. Na Območju Destrnik izrekajo opozorila, za hujše kršitve kot 
neupravičeno parkiranju na prostoru za invalida izrekajo globe. Za vse ostale kršitve pa izrekajo 
opozorila. Kar se tiče preventivne aktivnosti sodelujejo s Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu v novi sestavi. V prejšnji sestavi sveta so opravljali oglede in sprejemali sklepe za izboljšanje 
stanja in varnosti prometa na območju Občine Destrnik. Nadzor hitrosti vožnje izvajajo tam, kjer so dali 
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občani pobude oz. kjer ugotavljajo določene kršitve. Opažamo rahli porast prekrškov, to pa zato, ker so 
merili kjer je bilo res potrebno. Najvišja hitrost je bila izmerjena v naselju Janežovcih 106 km/h. V letu 
2021 so se globe za prekoračitev hitrosti nekoliko zmanjšale.  
 
Županja odpre razpravo. 
 
Anton Kovačec: pove, da na samo poročilo nima pripomb, ne ve pa, zakaj samega poročila niso 
obravnavali na Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Videl je, da je imel predsednik Sveta 
tabelo prekoračitev hitrosti, to pomeni, da je bilo poročilo pravočasno dostavljeno na občino. Gotovo bi 
bilo potrebno Občinski program varnosti prenoviti, saj je od njegovega sprejema minilo dobrih 13 let. 
Veljavni program ne zajema sedanjega stanja in potreb. Predvideva, da bo predsednik SPV-ja to točko 
uvrstil na dnevni red še letos. Upravo pa prosi, da jim elektronsko posreduje veljavni program, ki ni javno 
dostopen.  
Županja pove, da je poročilo prišlo s strani redarske službe kasneje kot je bila sklicana seja Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu. G. Koser ima tedensko oz. mesečno poročilo po vsaki 
opravljeni dejavnosti, ki jo g. Brkić pošlje na upravo po obračunu stroškov najema mobilnega radarja.  
 
Robert Brkić pove, da je čas, da občinski program varnosti res obnovijo in sam se bo aktivno vključil.  
 
Aleksander Koser: pove, da ima eno od predhodnih tabel, ko so bile izvajanje meritve. Zanima ga, 
kakšno je stanje naših lokalnih cest, ker je bilo v poročilu zapisano, da imamo oranje preblizu cestnega 
sveta oz. ponekod že na cestnem svetu.  
 
Robert Brkić pove, da če se orje pravokotno na cesto, mora biti oddaljenost od cestnega sveta 4 metre, 
če pa se orje vzporedno s cesto, pa mora biti oddaljenost od cestnega sveta meter. Občine so v svojih 
odlokih sprejele strožje ukrepe, to je 2 metra. Oranje preblizu nadzirajo skupaj z občinskim inšpektorjem. 
 
Igor Ilec: zanima ga, ali se pri odmiku obravnava meja cestnega telesa ali rob vozišča? 
 
Robert Brkić pove, da se obravnava cestni svet, to je vozišče, bankina in odvodnjavanje. Odmik oranja 
mora biti od cestnega sveta.  
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 4 

- »Občinski svet Občine Destrnik ocenjuje, da so bili doseženi zastavljeni cilji Občinskega programa 
varnosti Občine Destrnik za leto 2022. 
Ta sklep začne veljati takoj po obravnavi in potrditvi na seji Občinskega sveta Občine Destrnik.«  
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 5.) Poslovno in finančno poročilo JVIZ OŠ Destrnik-Trnovska vas za leto 2022 in predlog 
Sklepa o porabi presežka prihodkov nad odhodki v Vrtcu pri OŠ Destrnik; 
 
Lidija Kodrič – predstavnica OŠ Destrnik – Trnovska vas poda obrazložitev in pove, da v poslovnem 
poročilu, ki ga je potrdil tudi Svet zavoda, predstavljeno organiziranost in predstavitev šole, obseg 
dejavnosti v šoli in vrtcu, letni program dela, kjer so zajete izvedene šole v naravi, organizirani plavalni 
tečaji, projekti, ki so financirani iz evropskih skladov, kadrovska struktura zaposlenih v šoli in vrtcu in 
poročilo o delovanju šolskega sklada, v katerem pridobivajo sredstva z donacijami. Njihov šolski sklad 
se je uvrstil na seznam upravičencev  za namenitev dela dohodnine za leto 2022. V finančnem delu 
poročila so predstavljena sodila, ki jih uporabljajo za razmejevanje stroškov med enotami, bilanca 
stranka in realizacija poslovanja za leto 2022 v primerjavi s preteklim poslovnim letom. Prihodki so 
znašali v preteklem letu skupaj 2.989.615,15 EUR, stroški poslovanja so bili 2.988.336,90 EUR. konec 
leta je bil ugotovljen presežek prihodkov nad odhodki v višini 1.278,25 eurov in predlagajo, da se ta 
ugotovljeni presežek porabi za nakup pripomočkov v šolski kuhinji, ki se uporablja za vse učence in vse 
otroke v vrtcu, in sicer v OŠ Destrnik v višini 958,69 eurov, to je 75%, preostanek pa za nakup v OŠ 
Trnovska vas. 
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Majda Kunčnik, predsednica Odbora za negospodarstvo, pove, da so na odboru obravnavali to poslovno 
poročilo. Številke so kar visoke, pač tako je, če želimo ohraniti standard. Kar se tiče presežka, si želi, 
da bi bila ta vsota višja, da bi lahko nabavili za kuhinjo še kakšne druge pripomočke. Predlagajo, da 
sprejmejo Poslovno in finančno poročilo in tudi potrdijo sklep o porabi presežka prihodkov nad odhodki.   
 
Županja odpre razpravo 
 
Ker ni bilo razprave, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
Sprejme se                                                      Sklep št. 5 

- »Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poslovno in finančno poročilo JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska 
vas za leto 2022 v predlaganem besedilu. 
Sredstva iz naslova presežka prihodkov nad odhodki v letu 2022, ki znaša 1.278,25 eurov in se porabi 
za nakup pripomočkov v šolski kuhinji in sicer: 

- OŠ Destrnik (75%) v višini 958,69 eurov in 
- OŠ Trnovska vas (25%) v višini 319,56 eurov.« 

Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 6.) Letna poročila javnih zavodov za leto 2022; 
 
Županja pove, da je gradivo kar obsežno in predstavlja 14 Letnih poročil javnih zavodov za leto 2022. 
Gradivo je obravnaval Odbor za negospodarstvo, razen poročila Skupne občinske uprave, ki je prispelo 
na občino po izvedbi seje odbora. Ker gre za letna poroča in se poročila sprejemajo v kompletu, so tudi 
to gradivo uvrstili na današnjo sejo. Ker so na seji Odbora za negospodarstvo bila postavljena nekatera 
vprašanja v zvezi z delovanjem ZRS Bistre Ptuj in Zavoda Ma-kole so danes na sejo povabili tudi 
predstavnika teh dveh zavodov in bosta odgovarjala na vaša vprašanja. 
 
Majda Kunčnik, predsednica Odbora za negospodarstvo pove, da so na odboru pregledali kar obsežno 
gradivo. Ustavili so se pri Bistri Ptuj, o poročilu nimajo nobenih pripomb, je obsežno in detajlno napisano, 
le niso se videli kot občina v izvedbi  kakšne dejavnosti Bistre Ptuj. Ustavili so se pri poročilu TIC 
Destrnik; poročilo je nepopolno, je en list oz. ena konkretna stran. Iz poročila izhaja, da so izvedli kar 
nekaj aktivnosti; navedeni sta pa dve, npr. Burger-fest. Poročilo je napisano v pogovornem jeziku, ni 
mogoče zaslediti ne finančnega prispevka, ki ga občina daje, ne porabe sredstev, kje so bila porabljena, 
za katere dejavnosti… Sledijo očitki društvom, da ne želijo sodelovati v aktivnostih, čeprav ni mogoče 
razbrati iz tega poročila absolutno nič. Na tisti seji, ob predstavitvi delovanja TIC-a Destrnik, so bile 
obljube zelo bogate in zelo visokoleteče in se niso naslanjale toliko na delovanje društev. 
 
Mojca Šibila Drobnič iz ZRS Bistra Ptuj pove, da je njihov javni zavod v 100% javni lasti, delujejo že 30 
let. Od 2001 so za Občino Destrnik pooblaščena regionalna razvojna agencija, njihovo delovanje je 4 
oddelčno organizirano, delujejo zgolj v javnem interesu in poskušamo s svojimi storitvami zmanjšati 
razvojne razlike med regijami v Sloveniji. Poleg evropske kohezijske politike se ukvarjajo še s 
spodbujanjem podjetništva, organizirajo seminarje, delavnice. Lansko leto se je aktivno izvajal projekt 
Invest Podravje, kateremu je pristopila tudi Občina Destrnik. Njihov oddelek za raziskave in razvoj ima 
status raziskovalne institucije, sodelujejo tudi z univerzami in drugimi instituti. Njihova projektna pisarna 
je steber vseh drugih oddelkov in tu se dogajajo predvsem mednarodni projekti, večji projekti, 
transnacionalni in čezmejni projekti.  
 
Beno Toplak iz Zavoda Ma-Kole pove, da je njihov zavod zasebni zavod. Poslali so dopis Poročilo za 
TIC Destrnik in na poziv občine so poslali dodaten dopis, na katerem so opredelili finančni del, ki ga 
članom občinskega sveta podrobneje predstavi. Prihodni na letni ravni so Pošta Slovenija in papirnica 
Destrnik, odhodki na letni ravni so plače zaposlenega, malica, regres, dopust, nadomeščanje, varovanje 
objekta, telekomunikacije, blagajna, najemnina, vodenje TRR, računovodstvo, skupaj 28.005,12 EUR. 
Razlika med prihodki in odhodki je 13.285,12 EUR. Iz tega so izhajali, kje jim manjka. Katerakoli 
pogodbena pošta ustvarja 50% minus glede na zaposlenega, ki ga ima. Potrebno je sestaviti sistem, ki 
deluje, torej pošta, turistično informativni center in papirnica. Spletna stran je bila vzpostavljena in deluje, 
deluje pisarna za promocija kraja, elektronsko oglaševanje za javne zavode, društva, druge neprofitne 
organizacije. Pozvali smo društva na sestanek, a odziva s strani društev ni bilo. Glede koledarja 
občinskih splošnih dogodkov in dogodkov za sprotno osveževanje, tudi tega nismo dobili. Pojasni, zakaj 
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s strani Občine Makole prejemajo manjši znesek financiranja. Pove, da so bili povabljeni sem in takrat 
so želeli samo pomagati. Podrobneje pojasni okoliščine odprtja pogodbene pošte v Občini Destrnik.  
 
Županja odpre razpravo.  
 
Branko Horvat pove, da društva v naši občini dobivajo nekaj čez tisoč evrov denarja, za to predložijo 
poročila, račune, saj gre za sredstva iz občinskega proračuna. Tu pa imamo zelo skopo poročilo. Če 
gospod pravi, da ni zanimanja za sodelovanje s strani društev, se je treba vprašati zakaj. Gospod ponuja 
to, kar društva že imajo. Potrebno bi bilo ponujati nekaj, kar društva še nimajo. Društva ta TIC jemljejo 
kot tujek v kraju, ne pa kot pomoč. V letošnjem letu imamo 14.640 EUR denarja za TIC Destrnik, to je 
več kot dobijo vsa društva v občini. Takrat na sestanku, ko je gospod predstavil delovanje, takrat ni bilo 
govora o takšnih zneskih. Pošta je profitabilna dejavnost, gospod dobi denar od Pošte, pa tudi storitve, 
ki jih opravlja so plačane. Dolgoročna pogodba, zagotovljeno 15.000 EUR na leto, ena delovno mesto 
v bistvu plačano – tako bi lahko vsak delal. V prihodnje upam, da bo gospod malo razmislil in ponudil 
take stvari, ki jih naši občani nimajo. Pove, da Skupno občinsko upravo smo lani plačali 109.130 EUR, 
nekaj res dobimo povrnjeno, smo pa takoj za občino Ptuj. Glede na to, da imamo svoje zaposlene, je 
prav, da malo gledamo na finance, ker glede na podano poročilo smo ena najbolj razsipniških občin.  
 
Beno Toplak pove, da glede plačila s Pošte Slovenije, teh približno 1.200 EUR, so vse izvedene 
transakcije na pošti, od katerih dobimo neke pavšale, procente. Pojasni, da je plača zaposlenega 1.400 
EUR bruto. Pove, da celi čas dobivajo polena pod noge. 
 
Majda Kunčnik: pove, da taki čustveni izlivi niso rešitev in da je grožnja, da bo svetnike tožil, neumna, 
saj so svetniki odgovorni za to, kar se v občini dogaja in so za to tudi izvoljeni. Glede upravne enote 
pove, da jo je Pukšič obljubljal, županja je bila takrat direktorica, a je ni pripeljala nazaj. Še vedno trdi, 
da je to poročilo žalostno in če je to odraz njegovega dela, se ne čudi. Prosi, naj se neha mešati politiko 
zraven. Prelaganje odgovornosti za neuspelo delo. In na hitro zdrdrano finančno poročilo, zakaj ga 
nismo dobili podpisanega in poštemplanega, saj se ve, da si ga nihče ni zapomnil. Pove, da ljudje, ki so 
navadni občani so povedali, da ste jim le ponudili blagajne za veselice, te pa si lahko sami dobijo. 
Poudari tudi, da so društva med seboj povezana in si pomagajo.  
 
Robert Simonič, pove, da na spletu ne najde spletne strani TIC Destrnik. 
 
Aleksander Koser: pove, da je tudi sam pogledal to spletno stran, in pod zavihek aktivnosti je napisano 
DRUŠTVA in prosi za pojasnilo, kaj je tu mišljeno, ali da se predstavijo vsa društva, kar se mu zdi dobra 
zamisel, da enkrat v sklopu občine vsa društva predstavimo. 
 
Beno Toplak pove, da točno to smo želeli in sestanke smo sklicevali skupaj, da bi to dopolnili, prav tako 
smo občinsko upravo prosili za slikovno gradivo, nekaj smo dobili. Spletno stran bomo še dopolnjevali 
in na željo občine spreminjali.  
 
Marjan Lovrec pove, da pošta je problem že več mandatov, in seveda pozabili smo na osnovno 
dejavnost, na tistega ubogega občana, ki sem pride in plača položnico, vendar to nekaj stane. Gospod 
je ponudil rešitev, saj se nihče ni našel po vzoru Vitomarc, da bi eno društvo prevzelo pošto in delalo, 
niti ena občanka ali občan, ki bi prevzel pošto in bil zaposlen.  
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 6 

- »  Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o Poslovnih in finančnih poročilih za leto 2022 
naslednjih zavodov: 

 Poslovno poročilo OŠ dr. Ljudevita Pivka za leto 2022 
 Letno poročilo Glasbena šola Karol Pahor Ptuj za leto 2022 
 Letno poročilo Knjižnica Ivana Potrča Ptuj za leto 2022 
 Letno poročilo JSKD Ptuj za leto 2022 
 Letno poročilo ZRS Bistra Ptuj za leto 2022 
 Letno poročilo Zdravstveni dom Ptuj za leto 2022 
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 Letno poročilo JZ Lekarne Ptuj za leto 2022  
 Letno poročilo Območno združenje Rdečega križa Ptuj za leto 2022 
 Letno poročilo CSD Ptuj-Pomoč na domu za leto 2022 
 Letno poročilo CSD Ptuj-Varna hiša Ptuj za leto 2022 
 Letno Poročilo o delovanju skupne notranje revizijske službe v letu 2022 
 Letno poročilo JSKD za leto 2022 
 Letno poročilo TIC Destrnik 
 Letno poročilo Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Destrnik.« 

Sklep sprejet: 8 za 2 proti     
 

Ad. 7.) Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 2023; 
 
Županja pove, da je bil razpis za zbiranje predlogov za priznanja občine Destrnik za leto 2023 objavljen 
v zadnji številki časopisa Občan in na spletni strani Občine. Rok za oddajo predlogov za priznanja je bil 
11.4.2023 do 12. ure. Podeljena občinska priznanja, bodo dobitniki prevzeli na letošnji osrednji prireditvi 
ob 25. Občinskem prazniku. Pove, da so prejeli tri predloge, katere je obravnavala Komisija za 
odlikovanja in priznanja. Ker je predsednica te komisije Valerija Malek odsotna, obrazložitev poda član 
komisije Marjan Lovrec.  
 
Marjan Lovrec, član Komisije za odlikovanja in priznanja, pove, da so se seznanili s predlogi za 
priznanja. Prispela sta dva predloga društev za priznanja in predlog občana za častnega občana Občine 
Destrnik. Prostovoljno gasilsko društvo Destrnik je predlagalo gospoda Davida Frasa za srebrno 
priznanje Občine Destrnik, Turistično društvo Destrnik pa je predlagalo gospoda Ivana Hauptmana tudi 
za srebrno priznanje. Gospod Janez Žumer iz Drstelje pa je poslal predlog, da bi postal častni občan 
Občine Destrnik. Po končani obravnavi je Komisija soglasno sprejela sledeči sklep: gospodu Davidu 
Frasu se podeli bronasto priznanje Občine Destrnik, gospodu Ivanu Hauptmanu se podeli srebrno 
priznanje Občine Destrnik, za gospoda Janeza Žumra, se je komisija soglasno strinjala, da zaradi 
preskromne obrazložitve ne dosega kriterijev časnega občana, odbor pa podpira njegov prispevek na 
področju kulturne in etnološke dediščine.   
 
Županja odpre razpravo.  
 
Ker ni bilo razprave, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
Sprejme se                                                      Sklep št. 7 

»Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da Občina Destrnik podeljuje naslednja priznanja: 
- Bronasto priznanje Občine Destrnik Davidu Frasu, za požrtvovalno delo na področju gasilstva in 
aktivno delovanje v družbenem življenju v občini Destrnik 
- Srebrno priznanje Občine Destrnik Ivanu Hauptmanu, za požrtvovalno delo na področju razvoja 
turizma in aktivno delovanje v družbenem življenju v občini Destrnik. 
Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Destrnik.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 8.) Predlog zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za leto 2022;  
 
Županja pove, da je zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2022 sestavljajo splošni in 
posebni del ter obrazložitev zaključnega računa. V splošnem delu je podan podrobnejši prikaz 
predvidenih in realiziranih prihodkov in odhodkov oziroma prejemkov in izdatkov iz bilance prihodkov in 
odhodkov, računa finančnih terjatev in naložb ter računa financiranja. V posebnem delu je prikaz 
predvidenih in realiziranih odhodkov in drugih izdatkov proračuna Občine Destrnik za leto 2022 po 
proračunskih porabnikih. 
Skupni prihodki     3.192.401 eurov  
Skupni odhodki     3.223.763 eurov, 
Zadolževanje ni bilo   0 
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Odplačilo kreditov     147.097 eurov. 
Sredstva na računu 31.12.2021   548.791 eurov 
 
Prenos sredstev v leto 2023 je 374.617 eurov. Za izvedbo investicij smo v letu 2022 namenili 1.299.857 
eurov, realizirane so bile skoraj vse investicije, razen Investicijsko vzdrževanje in modernizacija 
občinskih cest (cesta na Drstelji), podpisana je bila pogodba z izvajalcem del, vendar se dela niso 
končala v letu 2022 in bodo končana v letu 2023 in posledično bodo za to tudi zapadla plačila v letu 
2023.  
 
Marjan Lovrec, predsednik Odbora za plan in finance, pove, da je odbor na svoji 2. redni seji obravnaval 
zaključni račun Občine Destrnik za leto 2022, po izčrpni predstavitvi gospe računovodkinje in po 
razpravi, so predlog obravnavanega zaključnega računa potrdili.  
 
Županja odpre razpravo.  
 
Branko Horvat: pove, da ga je pri zaključnem računu zmotilo, da je 31. 12. ostalo 548.000 EUR sredstev 
na računu, kar pomeni, da občinska uprava, župan in direktorica niso izpeljali projektov, za katere e 
občinski svet sprejel proračun v preteklem letu. Morali bi se bolj angažirati, da bi svoje delo opravili. 
Stroški prodaje občinskega premoženja v višini 37.000 EUR so to zelo veliki stroški. Strošek Zbornika 
je zelo visok, to je 27.000 EUR. Časopis Občan se je tudi dvignil iz 13.500 EUR na 15.000 EUR. Ni mi 
poznano, zakaj dve nakazili gospe Špeli Pokeržnik v višini 600 EUR, ali je povezano z Občanom? 
Nadzorni odbor, glede na stanje, ki je bilo v občini, skoraj ni deloval. V zvezi s TIC-em še pove, da je 
samo povzel besede gospoda Toplaka. Žalostno, da na vsa razpoložljiva sredstva, dela niso bila 
opravljena.  
 
Anton Kovačec: pove, da pogreša poročilo nadzornega odbora o pregledu zaključnega računa 
proračuna Občine Destrnik za leto 2022 in revizijsko poročilo pristojnega revizorja, konkretno pa 
izpostavi naslednje postavke: Prihodek od prodaje premoženja v skupni višini 98.409,67 EUR, strošek 
prodaje občinskega premoženja pa višini 37.507,50 EUR. To pomeni, da smo realno zaslužili 51.852 
EUR. Pri vzdrževanju lokalnih cest javnih poti je realizacija manjša za dobrih 15.000 EUR - ceste pa 
niso kvalitetno vzdrževane. Sredstva vaških odborov – neporabljenih je dobrih 31.000 EUR. Tisti, ki je 
bil zadolžen za delo vaških odborov, ni opravil svojega dela. Vzdrževanje nekategoriziranih cest – 
oseba, ki je odgovorna za infrastrukturo, si verjetno celo leto ni ogledala potreb na teh cestah. Samo 
pod občinsko stavbo je cesta, ki nima popolne prometne signalizacije. Odmera cest – že nekaj let 
opažam, da ne izvajamo odmer v višini planiranih sredstev. Imamo še veliko cest, ki niso odmerjene po 
dejanskem stanju. Tudi tu opažam neodgovornost osebe v občinski upravi, ki je zadolžena za področje 
infrastrukture. V zvezi z postavko Vzdrževanje kanalizacije in materialni stroški in stroški subvencij 
občanov: skupaj je bilo za leto 2022 porabljenih 43.073 EUR predstavi kratko analizo. Potrebno bi bilo 
doložene odseke cevovodov potrebno zamenjati, ker vdira podtalna voda zaradi prepustnih cevi in 
nevodotesnih jaškov na določenih odsekih. Prosi, da se jim do naslednje seje pripravi predlog potrebnih 
sanacij, ki  so razvidni iz snemanj cevovodov pred tehničnim prevzemom. Predvideva, da bodo morali 
priložiti tudi predlog podražitve odvajanja odpadne komunalne vode, dobro pa bi bilo pridobiti podatek, 
koliko uporabnikov je upravičenih do subvencije in na kakšni osnovi. Fekalna kanalizacija Placar – v 
obrazložitvi je zapisano, da se na razpis ni nihče ni prijavil. Če bi bila volja odgovornih, bi ta projekt lahko 
pričeli izvajati. Prosi naj mu elektronsko sporočijo, kdaj si lahko pride pogledati gradbeno dovoljenje in 
načrta DGD in PZI. Prostorsko planiranje – tisti, ki je odgovoren za projekt, bi moral pospeševati delo. 
Vzdrževanje vodnih hidrantov – vidi, da so sredstva letno planirana, porabe pa ni ali je skromna. Vemo, 
kateri hidranti so v okvari, ne obnavljamo niti tistih hidrantov v okvari na večjih požarnih ogroženih 
območjih. 
 
Robert Simonič pove, da zaključnega ne bo potrdil zaradi netransparentnega in neracionalnega 
delovanja bivšega župana g. Pukšiča in seveda takrat direktorice, sedaj županje go. Tetičkovič-Toplak, 
ker sta v letu 2022 svojo funkcijo izkoristila za promocijo županskih oziroma svetniških volitev na račun 
denarja vseh občank in občanov. To ni prav in tega ne morem odobravati. Kar se tiče potratnosti oz. 
neracionalnosti občinskega denarja oz. denarja občank in občanov: službena potovanja 7.866 EUR za 
leto 2022, za štiri leta je to čez palec 30.000 EUR. 30.000 EUR je bilo izstavljeni računov za službena 
potovanja oz. gorivo. Da smo imeli prej službeno vozilo in smo se dogovorili, da bomo staro občinsko 
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vozilo prodali in nabavili novo, je potem župan izkoristil in seveda tega ni naredil, zadeve nikoli ni dal na 
dnevni red in iz občinskega proračuna odnesel čez palec 30.000 EUR. 
 
Županja pove, da so podatki iz zaključnega računa za leto 2022 jasni in vse je transparentno.  
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 8 

- »Občinski svet Občine Destrnik sprejeme predlog Zaključnega računa proračuna Občine Destrnik za 
leto 2022, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 9 za 0 proti     
 
Ad. 9.) Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe prevzema vsebine in 
ravnanja z vsebino iz nepretočnih greznic, prevzema blata in ravnanja z blatom iz obstoječih 
greznic ali malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Destrnik. 
 
Županja pove, da so prejeli v gradivo Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne javne službe 
prevzema in ravnanja z blatom iz greznic in malih čistilnih naprav. V zadnjem času je trend, da se 
povečujejo vsi stroški, tako so na prejšnjih seji že obravnavali povišanje vode, povišanje odvoza smeti, 
je tako tudi danes pred njimi predlog za povišanje te javne službe. Predlog je povišanje iz dosedanjih 
0,1826 eura za 1 m3 na 0,2867 eura za 1 m3, povišanje za 1 m3 znaša 0,1041 eura. 
 
Bojan Murko, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti, pove, da so 25. 4. imeli redno sejo odbora 
za gospodarske dejavnosti, na kateri so bili vsi člani prisotni in da so na dnevnem redu imeli tudi Elaborat 
o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe prevzema vsebine in ravnanja z vsebino iz 
nepretočnih greznic. Potekla je tudi triletna pogodba, zato je bilo izvedeno javno naročilo, na katero se 
je prijavil samo en ponudnik. Ker se draži vse, se draži tudi čiščenje greznic. Iz 0,1826 eura na kubik  
se poviša na 0,2867 eura po kubiku za odvoz. Letno pridelamo 90.000 kubikov blata. 
 
Županja odpre razpravo. 
 
Anton Kovačec: pove, da je bil na tej seji in ima eno analizo, ki jo podrobneje predstavi. Pove, da je 
pogrešal podatke o sedanji ceni, elaborat je brez ocene stanja in predvidenih učinkov.   
 
Sonja Mahorič pove, da je analiza g. Kovačeca zalo obsežna. Potekla je triletna pogodba, letos je bilo 
izvedeno javno naročilo. Prejšnja cena odvoza enega kubika blata je bila 17 evra z DDV, sedaj je nova 
cena 21 evrov. Posledično je tudi višja cena iz tega naslova. Praviloma bi morali odvažati na tri leta, 
imamo evidenco, kdaj smo komu odpeljali in ugotavljamo, da imajo naši občani manjše greznice, 
plačujejo tudi večjo količino vode, ker je ta dajatev vezana na porabo vode in tu ne kompliciramo, če 
kdo pokliče po enem letu in pol in prosi za odvoz to tudi uredimo, saj jim poskušamo pomagati.   
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 9 

- »Občinski svet Občine Destrnik sprejme ceno izvajanja storitev obvezne javne službe prevzema 
vsebine in ravnanja z vsebino iz nepretočnih greznic, prevzema blata in ravnanja z blatom iz obstoječih 
greznic ali malih komunalnih čistilnih naprav, ki znaša 0,2867 eura/m3 brez DDV. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporabljati pa se 
začne 1.6.2023.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 10.) Predlog sklepa o neodplačnem prenosu parc. št. 209/2 k. o. Ločič; 
 
Županja pove, da je Občina Trnovska vas je na Občino Destrnik naslovila pisno vlogo za prenos 
lastništva na parc. št. 209/2 k. o. Ločič, ki predstavlja del kategorizirane občinske ceste na območju 
Občine Trnovska vas. Občina Trnovska vas uveljavlja javni interes za brezplačen prenos nepremičnine, 
saj je nepremičnina namenjena med drugim za prometno infrastrukturo. Prenos navedene nepremičnine 
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nima nobenih finančnih posledic za občinski proračun. Predlaga, da Občinski svet sprejme sklep v 
predloženem besedilu. 
 
Županja odpre razpravo. 
 
Ker ni bilo razprave, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
Sprejme se                                                      Sklep št. 10 

- »Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o neodplačnem prenosu lastninske pravice na 
nepremičnini katastrska občina 350 Ločič, parcela 209/2 v predlagani vsebini.« 
 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 11)  Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa javnega dobra, parc. št. 51/2, 76/2, 70/4, 71/3 vse 
k. o. Dolič; 
 
Županja pove, da je občina je na omenjenih nepremičninah pridobila lastninsko pravico na podlagi 
brezplačnega prenosa – darilnih pogodb. Ker predmetne nepremičnine v naravi predstavljajo del 
kategorizirane občinske ceste, je potrebno na navedenih zemljiščih vzpostaviti status grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena – občinska cesta in s tem omogočiti splošno rabo teh nepremičnin vsakomur 
pod enakimi pogoji. Predlaga, da Občinski svet sprejme sklep v predloženem besedilu. 
 
Županja odpre razpravo. 
 
Anton Kovačec pove, da je že leta 2019 pripravil predlog prenosov in menjav zemljišč na odmerjenih 
kategoriziranih cestah, da bi občinska uprava izvedla pravne posle. Kasneje sem pomagal zbrati 
podatke o kategoriziranih cestah, ki so imele oznako javno dobro, kar je kasneje občinski svet v dveh 
delih sprejel. Ne ve zakaj v tem primeru prenos zemljišč v javno dobro in ne v dobro občine. Se je v tem 
delu spremenila zakonodaja? 
 
Pravnica Vesna Marinič pove, da so ta zemljišča že v lasti občine, vknjiži se samo zaznamba javnega 
dobra, da lahko cesto kot javno dobro uporabljajo vsi pod enakimi pogoji. 
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 11 

- »Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o vzpostavitvi statusa javnega dobra, na parc. št. 51/2, 
76/2, 70/4, 71/3 vse k. o. Dolič v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 12) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov v svet zavoda Glasbene šole Karol Pahor 
Ptuj; 
 
Županja pove, da se Svetu javnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj se izteka štiriletni mandat. 
Svet zavoda je sestavljen iz treh predstavnikov ustanoviteljic, trije predstavniki delavcev zavoda in trije 
predstavniki staršev. Predstavnike ustanoviteljic imenujejo občinski sveti, enega Mestna občina Ptuj, 
enega občine z levega brega in enega občine iz desnega brega Drave. Na kolegiju županov je bilo 
dogovorjeno, da je iz našega brega letos predstavnik iz naše občine. Komisija za mandatna vprašanja 
volitve in imenovanja je izpeljala postopek za zbiranje predlogov kandidatov. 
 
Aleksander Koser, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, pove, da je 
komisija dne 5. 12. 2023 objavila pisni poziv, da se ji do 12. 4. 2023 posredujejo pisni poda predlogi 
možnih kandidatov za predstavnika Občine Destrnik v svet javnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor 
Ptuj. Komisija je prejela en predlog, ki ga je na 3. redni seji 20. 4. 2023 obravnavala. Po opravljeni 
razpravi so soglasno sklenili posredovati občinskemu svetu predlog, da se za predstavnika občine v 
svetu zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj imenuje Ivan Flajsinger.  
 
Županja odre razpravo. 
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Ker ni bilo razprave, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
Sprejme se                                                      Sklep št. 12 

-  »Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o imenovanju predstavnika Občine Destrnik v Svet 
zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Karol Pahor Ptuj v predlagani 
vsebini.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad. 13.) Predlog Sklepa o imenovanju vaških odborov; 
 
Županja pove, da v obdobju od 13. 3. 2023 do 22. 3. 2023 so bili izvedeni sestanki z vaščani po 
posameznih vaseh. Sestanki so bili razporejeni na šest dni po tri sestanke na en dan. Na teh sestanki 
so vaščani predlagali člane vaškega odbora in predsednika. Razen vas Zasadi je izrazila željo, da ne 
bodo imeli svojega vaškega odbora in da se bodo pridružili vaškemu odboru Destrnik. Na sestankih so 
bile pobrane tudi izjave, da se posamezni kandidati strinjajo z svojim imenovanjem, katere so potem 
bile posredovane Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja v nadaljnjo obravnavo.   
 
Aleksander Koser, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, poda 
obrazložitev vloge vaških odborov in pove, da so predloge za člane vaških odborov podali občani na 
sestankih vaščanov po posameznih vaseh. Po Statutu Občine Destrnik in Odloku o ustanovitvi vaških 
odborov ima vsaka vas svoj vaški odbor. Vaščani Zasadov so se na sestanku dogovorili, da njihove 
interese zastopa Vaški odbor Destrnik. Vsi kandidati so podali tudi soglasje k imenovanju.   
 
Anton Kovačec predlaga, da predsedniki vaških odborov prejmejo zraven seznama članov odbora in 
Odloka o ustanovitvi vaških odborov še znesek skupnih sredstev s katerimi in za katere namene jih 
lahko uporabljajo v letošnjem letu. Slednje podatke pa naj občinska uprava posreduje tudi vsem članom 
občinskega sveta na elektronske naslove.   
 
Branko Horvat ima predlog, da se po potrditvi ti vaški odbori čimprej objavijo na spletni strani občine. 
 
Županja pove, da je bila že do sedaj praksa, da so vsi vaški odbori dobili seznam za katere namene 
lahko porabijo in višino sredstev. Upoštevali bodo tudi njegovo priporočilo, da se pošlje svetnikom in da 
se objavi na spletu. 
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje naslednji predlog sklepa:  
Sprejme se                                                      Sklep št. 13 

»Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o imenovanju vaških odborov v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 10 za 0 proti     
 
Ad.14.) Lokacijska preveritev za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi 
za del enote urejanja prostora »ZN3«, za parc. št. 28/8, k. o. Janežovci;   
 
Županja pove, da gre pri tej točki za lokacijsko preveritev na zemljišču katerega lastnica je ena izmed 
članic sedanjega Občinskega sveta. Pove, da je bilo kar nekaj namigovanj v javnosti, da si je to takoj 
uredila, ko je bila imenovana, zato mora danes poudariti, da se je postopek za lokacijsko preveritev 
začel januarja 2022. Članica Občinskega sveta pa je nastopila mandat decembra 2022. 
 
Dejan Zorec iz Skupne občinske uprave pove, da ta postopek lokacijske preveritve se je začel na podlagi 
pobude lastnice zemljišča na parceli 28/8, k. o. Janežovci, v mesecu januarju 2022. Postopek je potekal 
tako, da se je gradivo preverilo, ali je skladno z usmeritvami občinskega prostorskega načrta občine 
Destrnik in z vidika prostorske zakonodaje. Na podlagi tega je bil podan o plačilu stroškov. Potem pa se 
je gradivo predalo nosilcem urejanja prostora, da so podali svoja mnenja. Prejeli so vsa pozitivna mnenja 
in so gradivo dali v javno razgrnitev, ki je potekala med 2. marcem in 16. marcem 2023. V času javne 
razgrnitve s strani javnosti ni prišla nobena pripomba, tako da je bilo na podlagi tega možno pripraviti 
gradivo za obravnavo na občinskem svetu. Namen lokacijske preveritve je bil natančnejša določitev 
stavbnega zemljišča in potrebno je bilo preoblikovati stavbno zemljišče, ki se delno tudi poveča za 258 
m2.  
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Županja odpre razpravo.  
 
Branko Horvat: pove, da pozdravlja to, da se pomaga našim občanom, in da se nekako uredi. Če 
razumel, da je del teh objektov izven gradbenega območja in je čisto v redu, da se to uredi. Zanima pa 
ga, ali smo to pripravljeni vsem občanom narediti, ki imajo podobne težave ali samo posameznim. 
 
Dejan Zorec pove, da je to po vrsti četrti ali peti postopek v občini. Vsi ki so dali pobude za te postopke 
so bili obravnavani in vsi so bili uspešno rešeni, razen eden je še trenutno odprt, kjer pa imajo nekaj 
težav pri področju voda. Če so v skladu z zakonom se vsem tem pobudam lahko sledi in se izvedejo te 
spremembe. 
 
Županja pove, da postopek vodi Skupna občinska uprava, vlagatelj sam plača takso in projektanta, ki si 
ga izbere. 
 
Anton Kovačec pove, da v občini imamo pripravljene akte, po katerih se ta postopek obračuna in vsak, 
ki to vloži, mora vse stroške sam plačati.   
 
Po zaključeni razpravi, županja poda na glasovanje predlog sklepa. Občinska svetnica Valerija Šaško 
se izloči iz glasovanja.   
Sprejme se                                                      Sklep št. 14 

- »Občinski svet Občine Destrnik sprejme Sklep o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega 
stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi na zemljiški parceli št. 28/8 k. o. Janežovci v predlagani 
vsebini.« 
Sklep sprejet: 9 za 0 proti     
 
Ad. 15) Pobude in vprašanja; 
 
Županja uvodoma predstavi novega sodelavca Leona Požarja, ki se je na občini zaposlil kot višji 
svetovalec za gospodarske dejavnosti s 1. marcem. Pove, da bo od 12. maja do 4. junija potekal 25. 
občinski praznik, in so bila na vsa gospodinjstva poslana vabila. Povabi zbrane, da se udeležijo čim več 
prireditev, ki so jih pripravila društva in ostali deležniki. Osrednja prireditev je 20. maja.   
Pove, da že naslednji dan sledijo prvi dogodki in sicer »Zelene učilnice« in ogleda multivizije na 
viničarijo. Županja podrobno predstavi še druge dogodke. 
 
Robert Simonič:  

Ker smo v preteklosti ukinili turistično takso, predlagam, da jo ponovno uvedemo, saj smo je na pobudo 
svetnika Marjana Lovreca zaradi korone oz. COVID-19 ukinili, kar je bilo razumljivo takrat, ker ni bilo 
možno opravljati dejavnosti. Ker je naš proračun skoz prazen in če čez palec pogledam, da ima gospod 
Lovrec več kot 30 postelj in 365 dni, pa izračunamo pa smo nekje čez palec 10.000 EUR na leto. 
Podobno varianto imamo tudi v Levanjcih. Tu, kjer se nahajajo te turistične kapacitete, smo jih dobro 
opremili z infrastrukturo.  

Rečeno je bilo v samem začetku, da bo NLB bankomat v roku enega meseca v tem objektu, saj je to 
dogovorjeno z g. Brodnjakom iz NLB. Ker je minilo že šest mesecev, ga zanima, kako je s tem 
bankomatom, ki bi se ga vsi občani in občanke veselili. 

Kdaj se bo začela delati druga faza pokopališča, saj je bilo v času volitev tu na vhodu slika nove vežice. 
V lanskem letu smo rekli, da bomo drugo fazo delali v tem letu oz. sedaj v tekočem letu. 

Kaj se dogaja z medgeneracijskim centrom v Zasadih, zdaj je že leto dni od kar je mislil biti položen 
temeljni kamen, kako daleč smo s tem. Ali bomo kot občina prevzeli to koncesijo in kot občina gradili in 
ali je še izvajalec oz. investitor sploh še zainteresiran za graditi v Zasadih.    

Ali se je občina prijavila na razpis za glinokop Janežovci. Imeli smo možnost do 5. decembra 2022 se 
prijaviti za kohezijska sredstva, potem pa je bil drugi razpis do 5. marca 2023. Ali se je občina na to 
prijavila in ali bomo črpali kakšna evropska sredstva. 
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Ljudje me sprašujejo, kaj izven delovnega časa počneta na občini v prisotnosti županje bivši župan 
Franc Pukšič in bivši direktor Miran Čeh, ki je aktualni direktor Občine Sveti Andraž. Prav je, da se 
ljudem to odgovori, sigurno imajo kakšen predsodek, da o tem sprašujejo. 

Vse okrog so se zamenjale cestne svetilke, razen od križišča pod pokopališčem do Lisičjaka, pa se niso 
menjale. Ali zato, ker tam živim jaz, ali so res zmanjkale? Čudno je, da so zmanjkale, kjer sem jaz doma. 

Županja pove, da glede turistične takse se strinja in odlok je v pripravi. Kar se tiče bankomata pove, da 
je bilo s strani občinske uprave poslano kar nekaj bankam, predvsem teh imajo poslovno enoto na Ptuju. 
Dobili smo tri odgovore, enega tudi ustno na ogledu, in sicer iz NLB, ki so povedali, da bankomat ne 
pride v poštev v Destrniku, ker je na sploh premalo prebivalstva. Z obema lastnikoma Medgeneracijskim 
centrom Zasadi, ki ima koncesijo, smo imeli sestanek, nanj sta si povabila bivšega župana, in odgovora 
z ministrstva še vedno nismo dobili, čeprav smo že dvakrat poslali dopis, zato postopek stoji. Na razpis 
za glinokop, ki ste ga omenjali, se nismo prijavili, ker dolgoročni načrti niso v tej smeri in ker nismo 100% 
lastnik tega območja. Gospod Čeh in gospod bivši župan Pukšič nikoli nista sama v občinskih prostorih. 
Če sta v prostorih, zagotovo prihajata z razlogom in za sestankovanje, ker je pri marsikaterem 
konstruktivnem sestanku prisoten gospod bivši župan. V vednost vedno obvestim o tem tudi oba moja 
podžupana in je transparentno. Kar se tiče svetilk, že naš izvajalec je povedal, da ste pri njemu 
preverjali, zakaj svetilke pri vas niso zamenjane. Za take informacije, kar se tiče poslovanja občine, smo 
vedno na voljo. Bivši župan nima vpliva, kje se bodo svetilke zamenjale. Živite v vasi, kjer imate zelo 
moderno razvito infrastrukturo, drugod tega še ni. 
 
Anton Sever: 
 
Vaški odbor Drstelja me je zadolžil, da prenesem vabilo iz Drstelje na otvoritev ceste Drstelja-Mestni 
Vrh, kjer so povabljena županja, celotna občinske uprava z obema podžupanoma, svetnice in svetniki 
in tudi bivši župan.  
 
Anton Kovačec: Uvodoma poda svoje videnje funkcije občinskega svetnika. 
 
Prosim naj nam do naslednje seje občinskega sveta županja poda pisno razlago, na podlagi katerih 
predpisov je imenovala dva podžupana. V 34. členu Statuta Občine Destrnik je v petih točkah zapisano, 
da ima občina podžupana v ednini. Tudi v naslednjih točkah je zapis podžupana v ednini. Če si prav 
tolmačim statut moramo spremeniti besedilo prej omenjenega člena, šele nato je pravno zadoščeno 
imenovanje dveh podžupanov v Občini Destrnik. 
 
Nedavno sem zasledil razpis prodajo nepremičnine v lasti občine v vasi Dolič, hitro po sprejemu 
proračuna. Te prodaje nisem zasledil v proračunu za leto 2023, menim, da je županja za to vedela v 
času priprave proračuna. Predlagam, da se denar od prodaje tega premoženja nameni za nakup parcele 
parc. 59/7, k.o. Janežovski Vrh, ki je po prostorskem planu opredeljena za namen centralnih dejavnosti. 
Predlaga, da županja o tem predstavi svoje poglede in v rebalans proračuna za leto 2023 vključi ta 
nakup. 
  
Županja pove, da kar se tiče nakupa te nepremičnine v Janežovskem Vrhu, je bil na sestanku vaškega 
odbora Janežovski Vrh prisoten lastnik in smo se dogovorili o terminu sestanka. Kar se tiče prodaje 
nepremičnine k.o. Dolič, mi ni nič znano.  
 
Valerija Šaško:  
 
Imam predlog, da bi se preko štaba civilne zaščite vnaprej pripravile neke lokacije po vaseh, ki bi bile 
primerne za helikoptersko nujno pomoči. Primerne površine morajo biti najmanj 30 x 30 metrov, ne sme 
biti nekih daljnovodov, ne visokih stavb zraven, na cesti ne sme parkirati, na travniku lahko, vendar ne 
sme biti pokošen oziroma na njem ne sme biti seno. Vsak, ki ima neko idejo ali pametno lokacijo, naj to 
sporoči štabu civilne zaščite. 
 
 
Marjan Lovrec:  
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Vedno imamo pereč problem ta Rogoznice, mimo Šaškove, Kurija. Pripravljajo se neki sestanki in 
prosim, da se občani o tem obvestijo.  
 
S turistično takso se strinjam, ker je to prihodek občine. Turistična taksa je bila 0,57 EUR, po Ajpesu so 
znani podatki in če 3.000 ljudi na leto spi, se da izračunati, je ni 10.000 EUR, ampak 1.700 EUR in nekaj. 
Strinjam se z odlokom, da se sprejme, a taksa mora biti primerna turistični infrastrukturi. Vsi vemo, da 
imamo lokalno cesto, po kateri hodijo občani, vaščani in njej poteka tudi avtobusna proga. Je na 390 
metrih in je smerno nevarna, saj ni niti 3 metre široka. Uredimo še to infrastrukturi, kot je treba in potem 
turistično takso komot uvedemo. 
 
Županja pove, da so že povpraševali pri teh lokacijah, če se še kdaj kaj zgodi in so povedali, da lokacija 
Otmarjevo ni primerna lokacija za pristajanje helikopterja. Kar se tiče Rogoznice, vsako leto v mesecu 
maju se podjetje VGP in DRSV sestanejo, ker naredijo plane dela za naslednje leto. Mi že imamo datum 
sestanka, konec maja s predstavnikom DRSV in z nadzornim predstavnikom VGP Ptuj, da umestimo ta 
kritična trasa, ki poplavlja.  
 
Branko Horvat: 
 
Kar se tiče pristajanja helikopterjev, mi imamo nekaj usposobljenih gasilcev za reševanje s 
helikopterjem, ki bi morali te postopke poznati. Kar se tiče pristajalnih mest, tu na samem grebenu 
občine Destrnik, težko najdemo kakšno drugo primerno mesto. Civilna zaščita ne izvaja intervencij, 
izvajajo jih gasilci. Civilna zaščita je za neke dolgotrajne intervencije in druge vrste pomoči. Bomo gasilci 
to malo pogledali in preučili. 
 
Občan me je opozoril, da je nekdo izmed svetnikov poklical glede vpisa otroka v šolo. Gre za osebne 
podatke, zasebne podatke in mislim, da svetniki s temi podatki ne bi smeli razpolagati. Nekje se je do 
teh podatkov prišlo in ne zdi se mi prav. Ne sprejemam tega, da nekdo kogarkoli poziva naj kamor koli 
vpiše otroka. To je stvar, ki naj bi jo urejala šola.   
 
 
Seja se je zaključila ob 20:30 uri. 
 
Zapisala: Vesna Marinič                                                                    Vlasta Tetičkovič-Toplak 
                                                                                                                          Županja 
                                   
 

 

 


